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Από το υπ’ αριθ. 9/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 320/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή της υπ’ αριθ. 12/2003 απόφασης 
Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης ΚΠΠΕ 
Ο.Τ.Α. - Ανθρώπινη Φωνή για καθορισμό 
αποζημίωσης του προέδρου του. 

 
       Σήμερα 21 Απριλίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και 
ώρα 20:00 και σε συνέχεια της αναβληθείσας συνεδρίασης στις 22 Απριλίου του 
έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Μ. Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 17-4-2003 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης    
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Από την αναβληθείσα συνεδρίαση 

στις 21-4-2003 απουσίαζαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Β. 
Ρήσσου. 
2) Από τη συνέχιση της αναβληθείσας συνεδρίασης στις 
22-4-2003 απουσίαζαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Δ. 
Ταχματζίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος προσήλθε ο κ. Β.  

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης Ρήσσου. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 304/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ι. 
Κουρουζίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 305/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 308/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Κ. 
Χιονίδης και επανήλθαν κατά τη συζήτηση της υπ’ 
αριθ. 313/2003 απόφασης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 323/2003 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Κ. Πουλασουχίδης 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 



 Η σύμβουλος Χ.Ουσουλτζόγλου δήλωσε  ότι θα απέχει από τη συζήτηση και 
τη λήψη απόφασης. 
 Στη  συνέχεια ο  πρόεδρος εισηγούμενος το 20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-3-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Με την αριθ. 12/03 απόφασή του η Δημοτική Επιχείρηση ΚΠΠΕ-Ανθρώπινη 
Φωνή Δήμου Βέροιας αποφάσισε- προτείνει στο Δ.Σ. την καταβολή μηνιαίας 
αποζ/σης ποσού 400€ καθαρά στον πρόεδρο του δ.σ. της επιχείρησης διότι η 
απασχόλησή του απαιτεί τη συνεχή παρουσία του στην επιχ/ση. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 278 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ) 
στον πρόεδρο του διοικητικού συμβουλίου  για τις υπηρεσίες που παρέχει στην 
επιχείρηση μπορεί να καταβάλλεται αποζημίωση, που ορίζεται με απόφαση του 
δημοτικού συμβουλίου ύστερα από πρόταση του διοικητικού συμβουλίου της 
επιχ/σης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να ορίσει ή μη το 
χρηματικό ποσό της αποζ/σης που θα καταβάλλεται στον πρόεδρο του διοικητικού 
συμβουλίου  της παραπάνω επιχείρησης. 

Και κάλεσε  το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Ουσουλτζόγλου:Θα απέχω από τη συζήτηση και λήψη απόφασης. 
Δήμαρχος :Εισηγούμαι να γίνουν δεκτές οι αποφάσεις των δ.σ. των 3 

επιχ/σεων, δεδομένου ότι ο πρόεδρος απασχολείται αποκλειστικά και σε 7μερη βάση 
με τη λειτουργία αυτών των επιχ/σεων. Είναι ανάγκη να παρίσταται εκεί γι’αυτό και 
γι’ αυτές και μόνο τις επιχ/σεις συμφωνώ με τις αποφάσεις τους για την ελάχιστη 
αποζ/ση που θα μπορούσαμε να καθορίσουμε για τον πρόεδρο. Δεν θα δεχθώ για 
καμία άλλη επιχ/ση καθορισμό αποζ/σης του προέδρου. 

Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
Ορφανίδης : 1)Οι προηγούμενοι πρόεδροι αποζ/νταν; 2)Ποια είναι τα καθαρά; 

Τα μικτά δηλ. πόσο φτάνουν; 
Πουλασουχίδης : Ο Δήμαρχος συμφώνησε επειδή εκδόθηκαν οι αποφάσεις ή 

έχει συμφωνήσει εκ των προτέρων;  
Δήμαρχος: Δεν θέλω να παρεμβαίνω στη λειτουργία των δημοτ. 

επιχειρήσεων. Συνεργάστηκα με τον κ.Τροχόπουλο τον παρακάλεσα και του ζήτησα 
να είναι εκεί όλη την ημέρα γιατί ο πολιτισμός έχει πολύ δουλειά. Δεν θέλω να 
αναφερθώ σε προηγούμενα. Θα θυμάστε πόσες αλλαγές αιρετών υπήρξαν και ποια 
ήταν η παρουσία τους εκεί. Ζήτησα να είναι παρόν αλλά έχει το επάγγελμα του 
φαρμακοποιού  και έπρεπε να βρει έναν αντικαταστάτη. Είναι η ελάχιστη αποζ/ση 
που έπαιρναν και προηγούμενοι πρόεδροι γι’αυτό και συμφώνησα. Μετά τη ΔΕΥΑΒ, 
ο πολιτισμός είναι η μεγαλύτερη επιχ/ση του Δήμου. Τα μικτά είναι 20% πάνω 
περίπου. 

Με απόφ. του Δ.Σ. είχε καθοριστεί αποζ/ση για κάποιους προέδρους. 
Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
Παπαστεργίου:Η διοίκηση μπορεί να ασκηθεί και χωρίς την ύπαρξη του 

επικεφαλής, με αξιοποίηση άλλων στελεχών της επιχ/σης. Στο ΔΗΠΕΘΕ δεν 
ενέκρινα την αποζ/ση αυτή διότι στη συνέντευξή του ο Δήμαρχος είπε ότι το 
ΔΗΠΕΘΕ είναι 45 εκ. δρχ. και απ΄ότι φαίνεται μπορεί να φτάνει και τα 70 εκ. δρχ. 
και πρότεινα να μην αρχίσει άμεσα η αποζ/ση αλλά αργότερα και αφού παράγουμε 
ένα συγκεκριμένο έργο. Από κει και πέρα και εφόσον αυτή η ζημιά εξισορροπηθεί να 
του καταβληθεί.  

Πουλασουχίδης :Συμφωνούμε όλοι ότι η Τ.Α. είναι μία εθελοντική προσφορά. 
Συμφωνούμε επίσης ότι σκοπός μας είναι ο περιορισμός των εξόδων είτε στο Δήμο, 
είτε στις Δ.Ε. Εφόσον κρίθηκε ότι ο κ. Τροχόπουλος είναι αναντικατάστατος  και 
θάπρεπε να εγκαταλείψει την εργασία του για να είναι επικεφαλής των Δ.Ε έχει και 



μία λογική και μία νομιμότητα. Δεν συνάδει με το πνεύμα περιορισμού των 
σπαταλών και της όλης κριτικής που κάναμε στις δημοτ. εκλογές όταν λέγαμε ότι 
όλοι είναι διπλοθεσίτες κλπ. Δεν ξέρω τι λέει ο νόμος αλλά είχαμε αποφασίσει ότι δεν 
θα παίρνει κανείς αποζημίωση από τα Ν.Π. Εκτός από τον ΗΦΑΙΣΤΟ, ΔΕΥΑΒ και 
ένα διάστημα στην ΕΛΗΑ, δεν γνωρίζω εάν έπαιρνε κι άλλος. Και εμείς οι 
σύμβουλοι επειδή χάνουμε χρόνο από την εργασία μας θα πρέπει να αποζ/θούμε κι 
εμείς μ’αυτή τη λογική. 

Ορφανίδης :Θα συμφωνήσω με την εισήγηση του Δημάρχου, ακόμη κι ότι ο 
κ. Τροχόπουλος είναι ικανός. Θα ήθελα όμως να σημειώσω ότι η προσφορά μας 
εκτιμάται με κάποια αξία και πολύ περισσότερο στον πολιτισμό; Προσφέροντας στον 
πολιτισμό νομίζω ότι κάνεις ένα λειτούργημα. Εάν το δούμε έτσι κι εμείς εργατοώρες 
χάνουμε και θα μπορούσαμε να επεκτείνουμε τις αποζ/σεις και σε μεγαλύτερες 
κατηγορίες. Κάπως έτσι και στο παρελθόν καταλήξανε να παίρνουν όλοι.  

Να υπάρχει μία αυτοσυγκράτηση  που αφορούν παροχές, αποζ/σεις, 
μισθοδοσίες σε άτομα που είναι αιρετά. Μόνοι τους θελήσανε να μπουν  σ’αυτές τις 
θέσεις. Θα ήθελα επίσης το δημόσιο χρήμα να το δίνουμε με περισσότερη προσοχή. 
Τσιγκούνης δεν είμαι αλλά αισθάνομαι άσχημα βλέποντας  αυτά. Συμφωνώ να 
βγάλουν ασπροπρόσωπη τη ΔΕΠ κι ας πάρουν τα τριπλάσια. Να δούμε όμως 
προσφορά και έργο. Για μένα αυτή η απαίτηση θα έπρεπε να δώσει πρώτα τα εύσημα.  

Φουρνιάδης :Ο κ. Τροχόπουλος είναι ικανός να προσφέρει στον πολιτισμό και 
προσφέρει και τις 7 μέρες τη βδομάδα επί πολλές ώρες. Είναι πετυχημένος ελεύθερος 
επαγγελματίας που άφησε τη δουλειά του και ασχολείται αποκλειστικά μ’αυτόν. Κι 
αυτό είναι πολύ δύσκολο γιατί μπορεί να χάσει από τη δουλειά του. 

Συμφωνώ με τον Δήμαρχο. Για το εάν δεν έπαιρναν οι προηγούμενοι, εάν 
είχαν να πατήσουν 7 μήνες στο γραφείο τους γιατί να πληρώνονταν; 

Μιχαηλίδης :Δεν κρίνουμε εάν ο συνάδελφος είναι ικανός ή όχι. Πιστεύω ότι 
είναι ο ικανότερος όλων γι’αυτή τη θέση. Πρέπει   να είναι  φοβερή η αγάπη του για 
τον πολιτισμό ώστε να αφήνει μία καριέρα για 4 χρόνια και ν’αφοσιώνεται σ’αυτόν. 
Είναι σωστό αυτό που ακούστηκε ότι όλοι μας τρώμε πολύτιμο χρόνο από τις 
δουλειές μας για να συμμετάσχουμε σε επιτροπές κλπ. ως δημ. σύμβουλοι, αλλά ήταν 
εν γνώσει μας. Δεν μπορώ να δεχθώ ότι επειδή κάποιος απασχολείται κι έχει 
προσλάβει υπάλληλο στο μαγαζί του θα πρέπει να υπάρξει αυτή η αποζ/ση. Η 
προσφορά όλων μας είναι εθελοντική.  

Επαναλαμβάνω ότι δεν κρίνουμε το εάν είναι ικανός. Τι αντίκτυπο θα έχει 
στον κόσμο όταν δει ότι περικόπτουμε κάποια κονδύλια π.χ. σύμβαση Αστικών κ.α. 
και δίνουμε στους δικούς μας.  

Σιδηρόπουλος:Θα συμφωνούσα να μην παίρνει αποζ/ση εάν επρόκειτο για 
κάποιο συνταξιούχο συνάδελφο ο οποίος θα είχε το χρόνο να απασχολείται και θα 
ήταν κατάλληλος. Το παράδοξο είναι ότι όλοι αναγνωρίζουμε τη σπουδαιότητα και το 
τεράστιο έργο που έχει να προσφέρει ο πρόεδρος του Ε.Φ.Π. κι απ΄την άλλη 
διαμαρτυρόμαστε για την αποζ/σή του. Με την απασχόλησή του αυτή χάνει από τη 
δουλειά του. Είναι κάτι που συμβαίνει εν αντιθέσει με άλλα επαγγέλματα συμβούλων 
που μπορεί να ευνοηθούν απ’ αυτό. 

Πρέπει ν’αμειφθεί ο πρόεδρος κι έχω την εντύπωση ότι λίγα αμείβεται. 
Τροχόπουλος : Δέχομαι επιθέσεις γι’αυτό και από εφημερίδα ότι δήθεν εγώ 

πάω να τα οικονομήσω. Ειπώθηκε ότι είναι νόμιμο αλλά ηθικά δεν είναι πρέπον. Να 
θυμίσω αυτό που είπε και ο Σωκράτης ότι «ότι είναι νόμιμο είναι ηθικώς και δίκαιο». 
Με  αδικούν όταν λένε συνεχώς ότι είμαι φαρμακοποιός. Να θυμίσω ότι είμαι ένας 
πιανίστας ενεργός, με 3  μουσικά πτυχία και έχω δώσει ρεσιτάλ σ’ όλη την Ελλάδα.  

Ο χώρος που είμαι είναι μία Δημαρχεία Πολιτισμού και  πρότεινα και παληά 
ότι πρέπει ν’αποκτήσει η Βέροια Δημαρχεία Πολιτισμού και Παιδείας γιατί η 
κτιριακή πολιτιστική υποδομή που έχει είναι η καλύτερη της Ελλάδας. 



Το χρέος του ΔΗΠΕΘΕ είναι 43 εκ. κι αν υπολογίστηκε το ότι είχε το θράσος 
η προηγούμενη διοίκηση να προεισπάξει την 12-8-02 την εισφορά του ΥΠΠΟ για το 
Α΄τετράμηνο του 2003 το οποίο χρησιμοποιήθηκε για να κλείσει τα χρέη, το ποσό 
ανεβαίνει στα 53 εκ. δρχ.  

Ο χώρος αυτός πριν από μένα ήταν ξέφραγο αμπέλι γιατί η παρουσία των 
διοικούντων ήταν μισή ώρα την εβδομάδα. Έχει μπει τάξη τώρα, είμαι κάθε μέρα, 
απλά θέλει πίστωση χρόνου για να φανούν τα αποτελέσματα. 

Αλίμονο εάν πούμε ότι αυτά τα χρήματα είναι αμοιβή για την προσφορά μου. 
Δεν είναι αμοιβή αλλά αποζ/ση. Απ’ αυτά που έχω ακούσει για μαύρο χρήμα κλπ. 
εγώ αμφισβητώ την πρόθεση αυτών των ανθρώπων που θέλουν να προσφέρουν 
αφιλοκερδώς. Τα αποτελέσματα φαίνονται και από τις αντιδράσεις των εργαζομένων, 
οι οποίοι με βλέπουν κάθε μέρα, αλλά και από τον κόσμο που οι κριτικές τους είναι 
ευμενέστατες.  

Στις αποφάσεις των δ/κών συμβουλίων δεν υπήρξε αρνητική ψήφος. Οι ψήφοι 
της αντιπολίτευσης ήταν λευκές και μία θετική. Δικαιώθηκα για την επιλογή μου από 
το αποτέλεσμα των εκλογών. Πιθανώς φέρουν το θέμα βαρέως οι σύντροφοι, γιατί 
παραμένω σύντροφος. Τα χρήματα αυτά θα χρησιμοποιήσω για έξοδα παράστασης 
κατά την εκεί διαμονή μου κι όχι για τις διακοπές μου. 

Παπαστεργίου :Σ΄όλες τις επιχ/σεις υπάρχουν 2 άτομα από την αντιπολίτευση, 
εγώ και ο κ.Μιχαηλίδης. Οι εκπρόσωποι φορέων, εάν εννοείται αυτό, φέρουν την 
άποψη των φορέων τους. 

Επίσης ο κ. Τροχόπουλος άφησε υπονοούμενα  ότι κάποιοι τα «αρπάζουν» 
εκεί μέσα. Εάν ισχύει αυτό για μας υπάρχει σοβαρό πρόβλημα. Να το διευκρινίσει. 

Πουλασουχίδης :Επειδή είπατε ότι «Ότι είναι νόμιμο είναι και δίκιο» να 
βγάλετε μία ανακοίνωση αύριο και πείτε στον κόσμο ότι εγώ θα παίρνω 1.200€ το 
μήνα (417 χιλ. δρχ.) και αυτό είναι και δίκιο. 

Εξακολουθώ να μην κατανοώ γιατί ο προϊστάμενος επιχ/σης θα πρέπει να 
δουλεύει 7 μέρες τη βδομάδα για να ασκήσει διοίκηση. Ότι και να είστε 
φαρμακοποιός ή πιανίστας έχετε επιλεγεί με μεγάλη πλειοψηφία κι αυτό δείχνει ότι 
δεν έχουμε προσωπικά μαζί σας. Δεν μας είπατε τότε ότι θέλετε και αποζ/ση, γιατί θα 
χάσετε. Κι αφού θα χάσετε το μισθό ενός υπαλλήλου, γιατί δεν ζητάτε τόσα όσα να 
καλύπτετε τη ζημιά σας; Και γιατί κε Τροχόπουλε, που απευθύνεστε στους 
συντρόφους σας, μέσα σε πολύ λίγο χρονικό διάστημα καταφέρατε να «διώξετε» από 
τη διοίκηση ένα μέλος. Νόμιμο είναι να πάρετε αυτή την αποζ/ση ή περισσότερα, 
αλλά στους καιρούς που ζούμε βγείτε και πέστε το δημόσια. 

Ορφανίδης :Ο κ. Πουλασουχίδης έκανε μία πολύ καλή πρόταση. Θα ήθελα να 
επαναλάβω ότι αυτό που υπηρετεί ο κ. Τροχόπουλος είναι λειτούργημα. Εάν μπορεί 
ν’αποζημιωθεί  1.200€ τότε το κρίμα στο λαιμό του. Ας πάρει το μισθό ενός 
υπαλλήλου. Αν βάλουμε στη ζυγαριά πόσα χάνουμε δεν θα βρούμε άκρη, ίσως να 
είναι λίγα ανάλογα με τα έσοδα που έχετε κε Τροχόπουλε. 

Να σημειώσω ότι καφέδες κερνάμε όταν βγάζουμε από την τσέπη μας. Όταν 
τα παίρνουμε ως αποζ/ση δεν είναι κέρασμα. Να σας υπενθυμίσω ότι το Σοβιετικό 
σύστημα πρόσφερε  στην κουλτούρα και καλά είναι να πάρετε ορισμένα 
παραδείγματα απ΄αυτά που υλοποιήθηκαν σ’αυτές τις χώρες και από την προσφορά 
που έχει το Κομμουνιστικό Κίνημα και στην Ελλάδα στον πολιτισμό μας. 

Συμμερίζομαι το ότι είστε πιανίστας καθώς και ο γιος σας. Μην ρίξετε όμως 
το βάρος των εκδηλώσεων της ΔΕΤΟΠΟΚΑ σε συναυλίες πιάνου. Υπάρχουν κι άλλα 
θέματα που πρέπει ν’αναπτυχθούν. 

Μιχαηλίδης :Ενοχλήθηκα όταν άκουσα ότι υπάρχει θετική ψήφος από την 
αντιπολίτευση. Αν εννοεί δημότη τότε λυπάμαι για τον διαχωρισμό των δημοτών σε 
συμπολίτευση ή αντιπολίτευση. 



Τροχόπουλος :Η αποζ/ση προβλέπεται από τον νόμο. Τι να βγούμε να το 
πούμε στον κόσμο; Μήπως αυτό θα το έχουμε κρυφό; Το Σαββατοκύριακο είμαι εκεί 
γιατί γίνονται εκδηλώσεις. Το μέλος που παραιτήθηκε από το ΔΗΠΕΘΕ, είχε  τους 
λόγους  και το διαβάσατε. Ήταν σχήμα λόγου η αναφορά μου στον Κομμουνισμό 
γιατί  με προσκαλέσατε. Σας πληροφορώ ότι οι ιδέες μου βγάζουν στη Μόσχα. 

Ανέφερα γενικά ότι στους χώρους του Πολιτισμού κυκλοφορεί πολύ μαύρο 
χρήμα. Αυτό δεν αφορά κανέναν από εδώ, ούτε καν από τη Βέροια. Πολλοί μιλάνε 
για δωρεάν και βγάζουν χρήματα από την πλαγία οδό. Για το παρελθόν, πρόεδρος στο 
ΚΠΠΕ ήταν ο Δήμαρχος κι αλίμονο εάν έπαιρνε κι από εκεί χρήματα, πρόεδρος στο 
ΔΗΠΕΘΕ ήταν ο κ. Ασλάνογλου ο οποίος αμείβετο ως πρόεδρος Δ.Σ. αλίμονο αν 
έπαιρνε και από εκεί… 

Δελαβερίδης :Δεν ήταν πρόεδρος Δ.Σ. 
Πρόεδρος :Σας παρακαλώ κ. Δελαβερίδη, το ξέρει ο κόσμος εάν ήταν ή όχι. 

Κε Τροχόπουλε, κατά την άποψή σας. 
Τροχόπουλος :Το μόνο λάθος που έκανα ήταν ότι μπέρδεψα την ψήφο της 

εκπροσώπου του Ε.Κ.Β. 
Πρόεδρος :Στο σημείο αυτό επειδή έχουμε συμπληρώσει 6 ώρες 

συνεδριάσεως σύμφωνα με το αρ.9 του Κανονισμού Εργασιών του Δ.Σ πρέπει με 
απόφασή μας να παραταθεί η συνεδρίαση για άλλες 2 ώρες. Εγκρίνει το σώμα την 
παράταση; 

Σύμβουλοι:Ναι. 
Πρόεδρος :Ομόφωνα εγκρίνεται. 
Δήμαρχος :Να θυμίσω στους παλαιότερους τι γινόταν τα τελευταία 2 χρόνια 

στον πολιτισμό, τους αλληλοσπαραγμούς των καλλ. δ/ντών  και των λοιπών στελεχών 
των 3 επιχ/σεων, το κλίμα που επικρατούσε. Είχε ασχοληθεί και ο τύπος. Αυτό 
λοιπόν το διαλυμένο, κατά την άποψή μου, «μαγαζί» θέλουμε να το συμμαζέψουμε. 
Κι αυτό θα γίνει μόνο εάν πάει ένας άνθρωπος που γνωρίζει, έχει σχέση με το χώρο 
πολιτισμού κι έχει το σθένος και την καρδιά να τα βάλει με όλους αυτούς που 
λειτουργούσαν, όπως λειτουργούσαν, τις 3 αυτές επιχ/σεις. Ανατρέξατε στο παρελθόν 
να δείτε τη ζημιά από τις αποτυχημένες παραγωγές του ΔΗΠΕΘΕ; Ότι είχε 
μετακομίσει αυτό στην Αθήνα; Ότι πέρα από την καλλ. δ/τρια του ΚΠΠΕ υπάρχει και 
άλλο γραφείο και αμείβεται προκειμένου να κλείνει τις παραστάσεις; Τα γνωρίζουν 
αυτά οι παληοί συνάδελφοι; Ευτυχώς που η σύμβαση μ’αυτό το γραφείο τελειώνει 
φέτος και θ΄αναλάβουμε εμείς να κλείνουμε τις παραστάσεις. Αυτά για όσους 
μίλησαν για σπατάλη που δημιουργείται στις πολιτιστικές επιχ/σεις από την αποζ/ση 
του προέδρου. 

Νομίζω ότι ευτελίζουμε το θέμα όταν λέμε η αποζ/σή του να είναι στο ύψος 
αποδοχών ενός υπαλλήλου. Εάν θέλουμε να είμαστε δίκαιοι θα έπρεπε να 
προτείνουμε να παίρνει τα έξοδα παράστασης του αντιδημάρχου, γιατί πολύ σωστά 
είπε ότι σηκώνει μία αντιδημαρχεία  ο πολιτισμός. Δεν θέλω να επεκταθώ άλλο. 
Μακάρι να μάθει ο κόσμος ότι ο πρόεδρος του Ε.Φ.Π. παίρνει αποζ/ση. 

Πρόεδρος :Υπάρχει η πρόταση Πουλασουχίδη και του Ορφανίδη που είναι 
ίδιες. 

Πουλασουχίδης :Δεν υπάρχει πρότασή μου. Διαφώνησα για τη σκοπιμότητα 
του να αμείβεται ο επικεφαλής αυτών των επιχ/σεων. Επειδή υπάρχουν αποφ. Δ.Σ. 
των επιχ/σεων δεν ψηφίζω. 

Πρόεδρος : Υπάρχουν 2 προτάσεις. Η πρόταση του κ. Ορφανίδη για να 
αμιιφθεί με το μισθό ενός υπαλλήλου και οι προτάσεις των Δ.Σ. των επιχ/σεων. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Ορφανίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Δ.Σ. της επιχείρησης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 



Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι καταψηφίζουν; 
Κατά ψήφισαν 2 σύμβουλοι: Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 

Λευκή ψήφο έδωσαν 5 σύμβουλοι: Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
Η σύμβουλος Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου απείχε από τη συζήτηση και την 
ψηφοφορία του θέματος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-3-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 12/03 απόφαση του Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης ΚΠΠΕ-
Ανθρώπινη Φωνή με την οποία αυτό αποφάσισε – πρότεινε, προς το δημ. συμβούλιο, 
την καταβολή μηνιαίας αποζημίωσης ποσού 400 ευρώ καθαρά, στον πρόεδρο του 
Δ.Σ. της επιχείρησης διότι η απασχόλησή του απαιτεί τη συνεχή παρουσία του στην 
επιχείρηση. 
3.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της  ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 278 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και τις 
διατάξεις της παρ. 4 του άρθρου 3 της αριθ. 25027/1984 υπουργικής απόφασης (ΦΕΚ 
244/Β/84). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
  Αποδέχεται την με αριθ. 12/2003 απόφαση - πρόταση της Δημοτικής 
Επιχείρησης Κέντρο Πολιτιστικών Πρωτοβουλιών & Επικοινωνίας Ο.Τ.Α. - 
Ανθρώπινη Φωνή και εγκρίνει την καταβολή μηνιαίας αποζημίωσης στον πρόεδρο 
του Δ.Σ. της επιχείρησης, καθαρού ποσού 400,00 €, αναδρομικά από την ημέρα 
ανάληψης των καθηκόντων του, για τις υπηρεσίες που παρέχει στην επιχείρηση από 
τη συνεχή παρουσία του. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   320 / 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-5-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


